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19 srpna, 2024

Poté, co WHO vyhlásila globální zdravotní stav nouze,
došlo k náhlému nárůstu akcií velkého výrobce vakcín

necenzurovanapravda.cz/2024/08/pote-co-who-vyhlasila-globalni-zdravotni-stav-nouze-doslo-k-nahlemu-narustu-
akcii-velkeho-vyrobce-vakcin

Jakmile přišel Tedros s vyhlášením globálního stavu nouze kvůli
opičím neštovicím, které se však v Africe šíří již od začátku tohoto
roku, bylo celkem jasné, že může jít o přípravu na budoucí očkovací
kampaň.

Pokud sledujete situaci v Africe už nějakou dobu, pak víte, že ve
skutečnosti se nic zásadního nestalo. Tedy v několika zemích se
údajně šíři opičí neštovice, což je ovšem hlášeno již několik měsíců.
Proč tedy vyhlašovat globální zdravotní stav nouze?

Právě proto, aby byla záminka k plošnému očkování. Hovoří se i o
možnosti využití opičích neštovic pro příští plandemii, nicméně
vzhledem k tomu, že se projevují i velmi výraznou vyrážkou, nelze je
zaměnit s chřipkou jako tomu bylo u Covidu, což by znamenalo, že
by nemohli „vyrábět“ tolik falešných diagnóz.

Jak se již objevilo od několika zdrojů, tak velmi podobný je i pásový
opar, který mohl údajně vzniknout také z takzvaných „Covid vakcín,“
jenže zde připomínám jedno: Afrika má velmi málo lidí, kterým byly
genové injekce aplikovány – kolem 5 – 6%.

A v zemích subsaharské Afriky mnohde jen kolem 2%, což se týká
právě i zemí, kde vypukly údajné opičí neštovice.

To je i důvod, proč jsem nezveřejnila článek, který se objevil v
mnoha médiích, Nesouhlasím s tím, že by opičí neštovice hlášené z
Afriky byl pásový opar z injekce, kterou tam téměř nikdo nedostal. A
už vůbec ne mladí, kteří jsou údajně nakaženi opičími neštovicemi
nejvíce.
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V Evropě by se samozřejmě mohl pásový opar k tomuto účelu
zneužít. Zde je proočkovanost značná, nicméně opět nejde o tak
častý vedlejší účinek, aby to vyvolalo pandemii.

Také byl již první případ opičích neštovic hlášen ze Švédska, kam si
údajně přivezl tuto nemoc jakýsi cestovatel z Afriky. Podle mého
názoru to byl některý z místních afrických obohacovačů. Švédsko
má například největší Somálskou komunitu v Evropě a jednu z
největších komunit súdánských.

Nicméně i v situaci, kdy se nemoc již poměrně dlouho drží téměř
výhradně Afriky, lze populaci patřičně vystrašit – a ani není potřeba,
aby bylo mnoho nakažených. Většina lidí udělá cokoli, co jim řekne
mainstream a loutkoví politici – a půjdou si pro „preventivní“ injekci.

S tím se zřejmě počítá, neboť po vyhlášení globálního zdravotního
stavu nouze došlo k jedné zajímavé reakci.

Farmaceutická společnost Bavarian Nordic záhy oznámila, že do
konce roku 2025 bude schopna dodat 10 milionů dávek své vakcíny
proti opičím neštovicím.

Cena akcií se za následujících 5 dní zvýšila o 26,43 %.
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Pamatujete si, jak Bill Gates investoval neuvěřitelných 55 milionů
dolarů do BioNTechu – jen dva měsíce před Covidem?

Opravdu zajímavé načasování!

Nyní jsou mainstreamová média plná strašení a snaží se vyděsit lidi
pomocí opičích neštovic, politicky korektně nazývaných Mpox.

A není divu, vždyť Bill Gates daroval největším mainstreamovým
médiím přes 319 milionů dolarů. Vždy ho tedy programově chválí a
pomáhají protlačit jeho agendu…

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 11 Průměrně: 5]

 
 


